
Ataskaita parengta ir pateikta vadovaujantis Lietuvos Respublikos Vietos 

savivaldos įstatymo 34 straipsnio 1 dalimi  6 punktu. 

Baltijos seniūnaitis Raimondos Kivilienės 

praėjusių 2021 metų veiklos ataskaitą ir trumpai  pagrindinės veiklos 

kryptis 2022 metams. 

 
  Seniūnaičio veiklą vykdžiau vadovaujantis LR Vietos savivaldos  įstatymu 34 

str. ir kitais teisės aktais. 

  Nuotoliniu būdu teko dalyvauti komitetų posėdžiuose, kuriuose buvo 

svarstomi klausimai, susiję su seniūnaitijos gyventojų problemomis. 

  Bendradarbiauju su policijos pareigūnais. 

 Bendrauju su gyventojais susitikimuose, telefonu, gautą informaciją talpinu į 

bendruomenės SMELTĖ INSB Facebook puslapį. 

 

  Veikla, susijusi su gyvenamosios vietos problemomis: 
2021-06-17 organizuotas nuotolinis pasitarimas, dėl uosto įmonės keliamo 

triukšmo, teršimo kietosiomis dalelėmis. Dalyvavo Klaipėdos miesto 

savivaldybės atstovai, UAB Kamineros įmonės vadovas, NVSC atstovai, AAD  ir 

Smeltės bendruomenės valdybos nariai. 

 

2021-07-30 Smeltės valdybos ir seimo narės  L. Girskienės  pastangomis 

pavyko išsikviesti visas institucijas AAD, NVSC  su laboratorijomis ir fiksuoti 

UAB  Kamineros taršą, mariose, upelyje, o svarbiausia gyvenamojoje aplinkoje.   

(Birželio mėnesį Balticum TV laidoje Kamineros darbuotojas, einantis ekologo 

pareigas, siūlė bausti skundėjus, už neva melagingus pranešimus). 

 

 2021-08-12 organizuotas susitikimas su LG atstovais ir seimo nare Ligita 

Girskiene, dėl geležinkelių keliamo triukšmo. 

  

 2021-09  parašytas ir pateiktas projektas „Vieša sporto erdvė dideliems ir 

mažiems“.   

 

 Patekti siūlymai, dėl priemonių įtraukimo į  2022-2024 m. SVP projektą 

 

 Kiekvienais metais bendruomenėje organizuojamos talkos, tvarkomos, 

šienaujamos Klaipėdos savivaldybės neprižiūrimos teritorijos, laisvose erdvėse 

sodinami medžiai. 

 

Tikslai keliami 2022-iesiems metams: 

  
 Toliau siekti, kad Smeltės bendruomenės gyvenvietė gražėtų, atsirastų  

kokybiškų vaikų žaidimo bei  sporto aikštelių.   

 Seniūnaičio ir savivaldybės institucijos mechanizmas pradėtų darniai veikti!!! 

   

 

 

 

 


